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魏斌1989年毕业于福州大学轻工系，1997年创办外贸公司KINGWAY FOOTWEAR (HK) 
LIMITED，另外,在2005年创办,泉州聚威鞋业有限公司。

泉州聚威鞋业有限公司位于中国福建省泉州市，主营各类休闲鞋、运动鞋和工作靴，集开
发和生产于一体。

我司专注从事外贸，目前已在全球开拓欧洲、北美、大洋洲、亚洲等各大市场，与多个品
牌密切合作，當中包括ZALANDO, FULLBEAUTY BRANDS OPERATIONS, LLC, MONOPRIX，YM 
INC.(SALES)等。
凭借高品质的产品、具竞争力的价格、准时的交货期、强有力的开发能力、先进的生产设
备以及专业的技术优势等，获得国外客人的信赖，与客人保持长期稳定的合作关系。

Mr. Wei was graduated from Fuzhou University Light Industry in 1989, he has setup a trading company (Kingway Footwear (HK) 
Ltd.) in 1997, and a shoe factory (Quanzhou Juwei Footwear Co Ltd) in 2005.
Quanzhou Juwei Footwear Co Ltd locates in Quanzhou, Fujian, they focus on the development and production of leisure shoes, 
sport shoes & working shoes
They export to numerous markets (e.g. Europe, North America, Oceania, Asia…) for their customers, such as ZALANDO, 
FULLBEAUTY BRANDS OPERATIONS, LLC, MONOPRIX，YM INC.(SALES), etc.
They’ve gained trust and maintained stable relationship with our customers, by their high quality products, competitive price, 
on-time delivery, etc.
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Dear Sir/Madam：

We are QUANZHOU JUWEI FOOTWEAR CO., LTD.which is located 
in Quanzhou,Fujian, one famous shoe city in China，we have more than 
15 years in experiences for foreign trading and manufacturing, we are 
specialized in development and production of casual & sneaker shoes& 
work boots.

It is a great honor for us to be invited by you to attend this upcoming 
conference on Chemical Management on May 27th. At our conference, 
we will have an opportunity to learn about of the global and country 
specific trends and emerging challenges in chemical management and 
development, 

Facing environmental challenges and the necessity to achieve sustainable 
goals. The requirements from changing demands by global consumers, 
international brands, and domestic governments towards sustainable 
production urge producers to start rethinking sustainable and greener 
approaches. sustainable chemical management has become a key solution 
for Chinese and global textile and shoe industries.

The follow content could give you a better understanding on my speech 
today

QUANZHOU JUWEI FOOTWEAR 
CO., LTD. A SHORT BIO 

亲爱的先生/女士们:

我是泉州聚威鞋业有限公司的经理，我们工厂位于福建省泉州市，
著名的鞋业生产基地，我们有超过15年的外贸和生产经验，我们
是专业开发和生产休闲鞋，运动鞋，工作靴。

我们非常荣幸能收到您的邀请参加即将在5月27日举行的关于化
学品管理的会议。在会议上，我们将有机会了解到化学品管理和
发展方面的具体趋势和挑战，此外，本次会议还将促进整个同行
的相互学习和知识交流。

面对日益严峻的环境挑战和实现可持续发展目标的必要性, 可持
续的化学品管理已经成为中国纺织服装和制鞋行业的关键要素。
全球消费者, 国际品牌以及国内政府对可持续生产理念和需求的
日益加剧, 促使行业生产制造商开始重新思考可持续和绿色发展
路径。

以下是今天演讲的5点，可以让你们更好地解读我的演讲。

泉州聚威鞋业有限公司简介
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